
Wehkamp-ceo: 'Bang voor Amazon? Niet echt'
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Na jaren van omzetdalingen en rode cijfers lijkt Wehkamp de weg omhoog te hebben gevonden. Natuurlijk,
corona gaf een zetje in de rug. Maar ook daarna wacht volgens ceo Graham Harris een mooie toekomst.

Amnon Vogel
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